

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: BANK AL ETIHAD Date: 20-05-2025 02:57:21 PM Subject: Invitation to attend an Extraordinary General Assembly Meeting</p>	<p>السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: بنك الإتحاد التاريخ: 2025-05-20 02:57:21 PM الموضوع: دعوة لحضور اجتماع الهيئة العامة غير عادي</p>
<p>The Board of Directors of BANK AL ETIHAD cordially invites you to attend the company's Extraordinary General Assembly Meeting which will be held at 11:00 on 25-06-2025 at LUMI SmartAGM to discuss the following matters:</p>	<p>يسر مجلس ادارة شركة بنك الإتحاد دعوتكم لحضور اجتماع الهيئة العامة غير العادي للشركة المنوي عقده بتاريخ 25-06-2025 الساعة 11:00 في LUMI SmartAGM وذلك لمناقشة جدول الاعمال التالي:</p>
<p>Subject:</p>	<p>الموضوع:</p>
<p>Amending the Company's Articles and Memorandum of Association (the proposed amendments must be attached to the invitation)</p>	<p>تعديل عقد الشركة ونظامها الأساسي. (يجب ارفاق التعديلات المقترحة على العقد والنظام الاساسي في دعوة للاجتماع)</p>
<p>Article (7) of the Memorandum of Association and Article (9) of the Articles of Association (Capital): The authorized, subscribed, and paid-up capital of the bank is JOD 325,203,252 (three hundred twenty-five million, two hundred three thousand, two hundred fifty-two Jordanian Dinars), divided as follows: 200,000,000 (two hundred million) cash shares 125,203,252 (one hundred twenty-five million, two hundred three thousand, two hundred fifty-two) in-kind shares The nominal value of each share is one Jordanian Dinar (JOD 1).</p>	<p>المادة (7) من عقد التأسيس والمادة (9) من النظام الاساسي (رأس المال) يتكون رأس مال البنك المصرح به والمكتتب والمدفوع من (325,203,252) ثلاثمائة وخمسة وعشرون مليون ومئتان وثلاثة الف ومئتان واثنان وخمسون دينار مقسمة الى: (200,000,000) مائتي مليون سهم نقدي, (125,203,252) مائة وخمسة وعشرون مليون ومئتان وثلاثة الف ومئتان واثنان وخمسون سهم عيني القيمة الاسمية للسهم الواحد دينار واحد"</p>
<p>Complete acquisition of another company</p>	<p>تملك شركة أخرى كلياً</p>
<p>The acquisition of 100% of the share capital of the Investment Bank, totaling 125 million shares</p>	<p>تملك كامل اسهم رأسمال البنك الاستثماري البالغة (125) مليون سهم.</p>
<p>Increasing the authorized capital of the Company</p>	<p>زيادة رأس مال الشركة المصرح به</p>
<p>Increase of Bank al Etihad's share capital by 125,203,252 shares</p>	<p>زيادة رأسمال بنك الاتحاد المصرح به بمقدار (125,203,252) (سهم)</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Sora Alayoub</p>

User Name: Sora Alayoub	
-------------------------	--